
Technische vragen voor de Raadscommissie 2 van  9 februari 2022

Vragen van : D66
aan wethouder : F.G.J. Voorink
over : Bruisend Hart

1. Zijn er al gesprekken met ProRail gevoerd over hun gewijzigde zienswijze op de structuurvisie 
Bruisend Hart en hoe zijn die verlopen??

2. Welke impact verwacht u dat de gewijzigde visie van ProRail op de verdere planvorming van 
Bruisend Hart zal hebben? 

- Hoe groot, gemeten in tijd (uitstel) geld en (on)mogelijkheden binnen de voorgestelde structuurvisie?

3. Wat is de invloed - als die er al is - van de uitspraak van de raad van state over het bestemmingsplan 
Stationsgebied op dit plan?

Jarno Deen

D66



Conceptantwoord -penvoerder is: Mirjam van Brouwershaven , Tel: 0640488067

D66  heeft technische vragen gesteld over agendapunt 4 van de commissie van 9 februari 2022. De 
vragen en de antwoorden daarop vindt u hieronder.

1. Zijn er al gesprekken met ProRail gevoerd over hun gewijzigde zienswijze op de structuurvisie 
Bruisend Hart en hoe zijn die verlopen??
Begin januari hebben we een gesprek gehad met de regiodirecteur van ProRail, naar aanleiding 
van de zienswijze. Dit was een stevig, maar goed gesprek Hierin is afgesproken dat ProRail de 
gemeente nog nader zou informeren per brief. Deze brief is bijgevoegd bij de stukken. 
Daarnaast is afgesproken dat voor september helder moet zijn wat de zienswijze van ProRail 
betekent. Hierover gaan we komende periode nader in gesprek met ProRail en NS.

2. Welke impact verwacht u dat de gewijzigde visie van ProRail op de verdere planvorming van 
Bruisend Hart zal hebben? - Hoe groot, gemeten in tijd (uitstel) geld en (on)mogelijkheden 
binnen de voorgestelde structuurvisie?
Daar is nu nog niets over te zeggen, dat moet de komende maanden blijken. Het is afhankelijk 
van welke maatregelen nodig zijn om de reizigersaantallen op te vangen. 
De structuurvisie doet uitspraak over de ligging van de openbare ruimte en de bebouwing en 
wordt meer gedetailleerd uitgewerkt in het stedenbouwkundigplan. Daarom is met ProRail 
afgesproken dat vóór de zomer duidelijk moet zijn welke maatregelen nodig zijn, zodat we dat 
mee kunnen nemen in het stedenbouwkundigplan. 

3. Wat is de invloed - als die er al is - van de uitspraak van de raad van state over het 
bestemmingsplan Stationsgebied op dit plan?
De uitspraak heeft geen invloed op Bruisend Hart.


